

EFA Online Presidium Conference, January 24, 2022, 6:30 pm- 8pm

Franco Giori (SUI), Dorothee Schröder (GER), Josef Andolfatto (SUI), Gerhard Zeller (AUT), Ulrich Meiners (GER), Petr Riedl (CZE), Jürgen Albrecht (GER).

Meeting points

1. Opening / Welcome

Franco Giori opened the 1st Presidium Conference in 2022.

The invitation to this meeting was duly received, and the submitted agenda was adopted without any requests for changes.

1.1 Minutes Bureau Conference 06-12-2021

The minutes of the Presidium Conference on December 06, 2021 were approved.

2. Messages

2.1 general -

The Executive Committee takes note that Bernd Höckel has returned his EFA honorary membership.

2.2 IFA

The IFA celebrates "World Fistball Day" on January 30th. The numerous activities include the virtual "United by Fistball Challenge" at the opening at 9:30 a.m., the "Ask the President" talk and the announcement of the various IFA 2021 Awards (all on Facebook - compare attachment).

3. EFA competitions 2022

3.1 Champions Cups Indoor – Calw and Pfungstadt

Despite the difficult Corona conditions, both events were held by the local organizers with great success and a great response.

3.2 Men's European Championship 2022 in Kaltern/ITA - status of preparations

Due to the Corona situation, the preparations have come to a certain standstill now. At the beginning of March, there will be another vote on the Corona situation with Italy.

In cooperation with the Italian OC, the EFA will do everything in its power to carry out the European Championships.

The game plan designed by Josef Andolfatto and agreed with those involved will be published promptly.

The next EFA Congress will take place in Caldaro (ITA) on June 9th as part of the European Championships.

3.3 Men's Champions Cup - Amendment to the Regulations for the Field Competition

The EFA Presidium decides: For the men's field competition, the runners-up or cup winners of the three best-placed European member associations at the last World Cup will also be eligible to participate in the Champions Cup.

3.4 European Youth Cup

- The first, very constructive online meeting of the new EFA-JEP Commission took place in mid-January under the leadership of Dorothee Schröder. The tasks for further work were distributed (Compare attachment).
- The local organizer of the JEP should create an event homepage.
- The financial handling of the JEP is in the hands of the EFA. The EFA-JEP Commission proposes a budget for approval in advance, which can then be used to settle accounts on site.
- A regulation for determining the overall winner is still being drawn up. The EFA will provide a new trophy for the overall winner.
- - The question of ball rights for this competition is still to be settled.

3.5 Contract Men's European Championship 2024

An agreement between EFA and Swiss Faustball is now to be concluded.

For this purpose, the contract is sent to all members of the Presidency, so that it can then be emailed promptly to decide on circular procedures.

(EFA 2024 Men's European Championship in Switzerland - August 23-25)

3.6 Entries for the U18 and mU21 European Championships (July 29-31 in Vaihingen/Enz – GER)

Compared to the past, the reporting result is pleasing:

mU21: Italy, Austria, Switzerland, Germany

mU18: Denmark, Italy, Austria, Switzerland, Germany

wU18: Czech Republic, Italy, Denmark, Austria, Switzerland, Germany

4. Calendar 2022-24 - Changes

The calendar was updated again and published on the EFA homepage (Compare attachment).

For 2023, organizers for the European Women's Championship and the mU21 European Championship are being sought.

5. Finances

5.1 Accounting 2021 / Budget 2022

Jürgen Albrecht presents the figures for 2021 and the budget for 2022 for critical examination.

6. Miscellaneous

6.1 next online conference

The next date: Monday, March 28, 2022 at 6:30 p.m.

European Fistball Association

Franco Giori

President

Ulrich Meiners

General Secretary

Ahlhorn, January 26, 2022

(Distribution of the minutes: Presidium members, member associations, Commissioners, IFA Office, Kassaprüfer)

EFA Präsidiums-Konferenz, 24. Januar 2022, 18:30 -20:00 Uhr

Franco Giori (SUI), Dorothee Schröder (GER), Josef Andolfatto (SUI), Gerhard Zeller (AUT), Ulrich Meiners (GER), Petr Riedl (CZE), Jürgen Albrecht (GER).

Tagungspunkte

1. Eröffnung/Begrüßung

Franco Giori eröffnete die 1. Präsidiumskonferenz im Jahr 2022.

Die Einladung zu dieser Sitzung erfolgte ordnungsgemäß, die vorgelegte Tagesordnung wurde ohne Änderungswünsche angenommen.

1.1 Protokoll Präsidiumskonferenz 06.12.2021

Das Protokoll der Präsidiumskonferenz vom 06.12.2021 wurde genehmigt.

2. Mitteilungen

2.1 allgemein

Das Präsidium nimmt zur Kenntnis, dass Bernd Höckel seine EFA-Ehrenmitgliedschaft zurückgegeben hat.

2.2 IFA

Die IFA zelebriert den Weltfaustballtag am 30. Januar. Zu den zahlreichen Aktionen gehören u.a. die virtuelle „United by Fistball Challenge“ zur Eröffnung um 9:30 Uhr, das Präsidentengespräch „Ask the President“ sowie die Bekanntgabe der verschiedenen IFA 2021 Awards (alles auf Facebook - vergleiche Anlage).

3. EFA Wettbewerbe 2022

3.1 Champions Cups Indoor – Calw und Pfungstadt

Beide Veranstaltungen wurden von den örtlichen Ausrichtern trotz der schwierigen Corona-Bedingungen mit sehr gutem Erfolg und großer Resonanz durchgeführt.

3.2 Men's European Championship 2022 in Kaltern ITA – Stand der Vorbereitungen

Momentan ist auf Grund der Corona-Situation ein gewisser Stillstand bei den Vorbereitungen eingetreten. Anfang März erfolgt mit Italien eine weitere Abstimmung zur Corona-Situation.

In Zusammenarbeit mit dem italienischen OK wird die EFA alles daransetzen, die Durchführung der Europameisterschaft zu verwirklichen.

Der von Josef Andolfatto entworfene und mit den Beteiligten abgesprochene Spielplan wird zeitnah veröffentlicht werden.

Im Rahmen der Europameisterschaft findet am 9. Juni in Kaltern (ITA) der nächste EFA-Kongress statt.

3.3 Men's Champions Cup – Änderung des Reglements für den Feld-Wettbewerb

Das EFA-Präsidium beschließt: Für den Feld-Wettbewerb werden bei den Männern zusätzlich die Vizemeister oder Cupsieger der drei an der letzten Weltmeisterschaft bestplatzierten europäischen Mitgliedsverbände am Champions Cup teilnahmeberechtigt sein.

3.4 Jugend-Europa-Pokal

Die erste, sehr konstruktive Onlinesitzung des neuen EFA-JEP-Gremiums fand Mitte Januar unter der Leitung von Dorothee Schröder statt. Die Aufgaben für die Weiterarbeit wurden verteilt (Vergleiche Anlage).

Der örtliche Ausrichter des JEP sollte jeweils eine Veranstaltungshomepage erstellen.

Die finanzielle Abwicklung des JEPs liegt in den Händen der EFA. Das EFA-JEP-Gremium schlägt im Vorfeld ein Budget zur Genehmigung vor, nach dem dann vor Ort abgerechnet werden kann.

Ein Reglement zur Bestimmung des Gesamtsiegers wird noch erstellt. Für den Gesamtsieger stellt die EFA einen neuen Pokal zur Verfügung.

Die Frage der Ballrechte für diesen Wettbewerb muss geklärt werden.

3.5 Vertrag Europameisterschaft der Männer 2024

Eine Vereinbarung zwischen EFA und Swiss Faustball soll nun abgeschlossen werden.

Dazu wird der Vertrag an alle Präsidiumsmitglieder verschickt, um anschließend zeitnah im Mail-Umlaufverfahren darüber zu beschließen.

3.6 Meldungen zur U18- und mU21-Europameisterschaft (29.-31. Juli in Vaihingen/Enz – GER)

Es zeigt sich im Vergleich zur Vergangenheit ein erfreuliches Meldeergebnis:

mU21: Italien, Österreich, Schweiz, Deutschland

mU18: Dänemark, Italien, Österreich, Schweiz, Deutschland

wU18: Tschechien, Italien, Dänemark, Österreich, Schweiz, Deutschland

4. Terminkalender 2022-24 – Änderungen

Die Änderungen werden besprochen (Vergleiche Anlage).

Für 2023 werden Ausrichter für die Frauen-Europameisterschaft und die mU21-Europameisterschaft gesucht.

5. Finanzen

5.1 Abrechnung 2021 / Budget 2022

Jürgen Albrecht stellt die Zahlen für 2021 und das Budget für 2022 zur kritischen Betrachtung vor.

6. Verschiedenes

6.1 nächste Online-Konferenz

Montag, 28. März 2022, 18:30 Uhr

European Fistball Association

Franco Giori

Präsident

Ulrich Meiners

General Secretary

Ahlhorn, 26. Januar 2022

(Distribution of the minutes: Presidium members, member associations, Commissioners, IFA Office, Kassaprüfer)